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Finančná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

 

Košice:  09. 08. 2021 

Číslo:  3166/2021/OF-31759 

Vybavuje: Ing. Martin Sokol 

tajomník komisie 

email: martin.sokol@vucke.sk 

telefón: 055/7268 158 
   

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 24. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 06. 08. 2021 
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, Košice, 

zasadacia miestnosť č. 208 – Zrkadlová sála (1. poschodie) 

 

PROGRAM ROKOVANIA 
 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Požiadavka z komisie: Spracovať a predložiť na budúce rokovanie finančnej komisie 

Správu o činností a hospodárení spoločností, ktorých zakladateľom alebo členom je KSK. 

3. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2021            

4. 2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2021      

5. Aktualizácia Uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 479/2020 zo 

dňa 14. 12. 2020 s názvom: Zabezpečenie úverových zdrojov na financovanie vybraných 

investičných akcií vo výške 5 miliónov eur                                                      

6. Finančné vysporiadanie investícií BONA FIDE, o. z.  

7. Uzatvorenie zmluvy o nájme nebytového priestoru pre účely Knižnice pri Kultúrnom 

centre Medzibodrožia a Použia v Kráľovskom Chlmci  

8. Dodatok č. 3 k Zásadám hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja 

9. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Strednej odbornej školy techniky a služieb, SNP 607, Dobšiná                                                                                                      

10. Návrh na vyradenie zmarených investícií dlhodobého nehmotného a dlhodobého 

hmotného majetku Košického samosprávneho kraja                                                        

11. Informácia o  vyradení zmarených investícií z účtu dlhodobého nehmotného a 

dlhodobého hmotného majetku Košického samosprávneho kraja  

12. Rôzne 

13. Záver 
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K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

 

Vyjadrenie:  Predseda komisie Ing. František Petro (ďalej aj „predseda“) privítal prítomných 

členov komisie a zástupcov Úradu KSK. Z celkového počtu 25 členov komisie je prítomných 

13 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná. Svoju neúčasť 

na 24. rokovaní komisie ospravedlnili: Ing. Dulina, Ing. Pataky, Ing. Petrovčík, Ing. Puci, Ing. 

Tomaško,  Ing. Balász, Ing. Burian, Ing. Sokologorský. 

Predseda upozornil prítomných, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam.  

Ing. Sokol navrhol zaradiť do programu návrh na uznesenie k Poskytnutiu finančného 

príspevku pre Juhomoravský kraj ako humanitárnej pomoci na zmiernenie škodlivých 

následkov na zdraví, majetku a životnom prostredí ako bod č. 5. 

 

Diskusia: Členovia komisie nemali žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie požiadal členov komisie o hlasovanie o doplnenom programe 

rokovania.  

 

Uznesenie č. 23/2021 

Komisia schvaľuje program 24. rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č. 1 

Prítomní: 13 

Za: 13                                           Proti: 0                                   Zdržal sa: 0   

Návrh bol  schválený. 

 

K bodu č. 2 

Požiadavka z komisie: Spracovať a predložiť na budúce rokovanie finančnej komisie 

Správu o činností a hospodárení spoločností, ktorých zakladateľom alebo členom je 

KSK.  

 

Vyjadrenie: Správu o činnosti a hospodárení spoločnosti IDS Východ prezentoval Ing. 

Radovan Hužvik – konateľ  IDS Východ.  

Správu o činnosti a hospodárení Sociálneho podniku prezentovala Ing. Karolína Bortáková - 

vedúca referátu pre integráciu soc. vylúč. komunít.  

Ing. Peter Harčarik – vedúci odboru projektov a investícií – prezentoval správu o činnosti 

a hospodárení spoločností Geosurvey a GLIP.  

Správu o činnosti a hospodárení Dobrovoľníckeho centra Košického kraja prezentovala PhDr. 

Vladimíra Maršáleková – referentka OSV.  

JUDr. Lucia Sopková – právnik OSV - prezentovala správu o činnosti a hospodárení Nadácie 

KSK.   

Mgr. Roháč - referent pre európske záležitosti - prezentoval správu o činnosti a hospodárení 

týchto združení: Združenie európskych regiónov (AER), Rada letiskových regiónov (ARC) a 

Národná vodíková asociácia (NVAS).   

Ing. Barbora Kováčová - vedúca referátu regionálneho rozvoja a plánovania odprezentovala 

správu o činnosti a hospodárení združenia Košice IT Valley, Klastra automatizačnej techniky 

a robotiky z.p.o. Košice, Východoslovenskej investičnej agentúry, Združenie používateľov 

Slovenskej akademickej dátovej siete SANET, EZUS Via Carpatia a Krajskej organizácie 

cestovného ruchu Košice Región Turizmus (KOCR). 
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Diskusia: Do diskusie sa prihlásil Ing. Ďurovčík s otázkou, aký členský príspevok dostala 

KOCR v roku 2020 a 2021. Ing. Kováčová odpovedala, že v roku 2020 to bolo 810 000 eur 

a v roku 2021 zatiaľ 800 000 eur. Informoval sa aj o logistickom parku GLIP. Ing Harčarik 

zodpovedal jeho dotaz. Do ďalšej diskusie sa zapojili aj Ing. Petro, Ing. Kočiš a Ing. Barcal, 

ktorým odpovedal Mgr. Roháč a Ing. Harčarik. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať  o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 24/2021 

Finančná komisia berie na vedomie správy o činnosti  a hospodárení spoločností 

predložených príslušnými odbormi v zmysle požiadavky z predchádzajúceho zasadnutia 

finančnej komisie. 

 

Hlasovanie č. 2 

Prítomní: 17 

Za: 17                                         Proti: 0                                   Zdržal sa: 0   

Návrh bol  schválený. 

 

K bodu č. 3 

Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za 1. polrok 2021     

      

Vyjadrenie:   Materiál prezentovala Ing. Kvetoslava Lipovská – vedúca referátu rozpočtu.  

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať  o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 25/2021 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní: 17 

Za: 17                                           Proti: 0                                  Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č.4 

2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2021      

 

Vyjadrenie:   Materiál prezentovala Ing. Kvetoslava Lipovská – vedúca referátu rozpočtu.  

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Polaček, ktorý sa zaujímal o nákup veľkoplošných 

mobilných obrazoviek. Ing. Gima odpovedal, čo všetko KSK plánuje zabezpečiť pri 

príležitosti návštevy Sv. otca. Ing. Petro sa zaujímal, či magistrát mesta a Úrad KSK 

kooperujú svoje kroky pri tejto udalosti. Ing. Kočiš poznamenal, že by jednoznačne mali 

svoje aktivity koordinovať, lebo návšteva Sv. otca je len výnimočná udalosť a táto návšteva 

nepríde zvlášť do mesta a zvlášť do kraja. Ing. Gima odpovedal, že pripravovaná akcia je 
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koordinovaná zo strany arcibiskupského úradu od ktorého vzišli konkrétne požiadavky pre 

KSK a takisto aj mesto Košice. 

Poslanec Rečka by ocenil detailnejšie informácie. Podotkol, že prenájom veľkoplošnej 

obrazovky na jeden deň pri príležitosti dní obce stojí 680 eur v porovnaní s čiastkou 15 000 

eur za jej nákup. Bol by rád, ak by vyúčtovanie návštevy sv. otca bolo jedným z bodov 

rokovania finančnej komisie. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať  o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 26/2021 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní: 17 

Za: 16                                           Proti: 0                                   Zdržal sa: 1   

Návrh bol  schválený. 

 

K bodu č. 5 

Poskytnutie finančného príspevku pre Juhomoravský kraj ako humanitárnej pomoci na 

zmiernenie škodlivých následkov na zdraví, majetku a životnom prostredí 

 

Vyjadrenie: Materiál prezentoval Ing. Sokol.  

 

Diskusia: Ing. Kočiš sa zaujímal, aký je rozdiel v navrhovanom uznesení a v tom, ktoré bolo 

prijaté na predošlom zasadnutí Zastupiteľstva KSK. Pôvodne prijaté uznesenie nepodpísal 

predseda KSK do 10 dní, pretože bolo na predmetnú vec viacero právnych názorov, či KSK 

môže poskytnúť takúto finančnú výpomoc do zahraničia a bolo potrebné pripraviť analýzu 

a nájsť vhodnú formu na realizáciu. Prebehla komunikácia s viacerými samosprávnymi krajmi 

a mestami. Navrhované uznesenie je v súlade s názorom hlavného kontrolóra KSK. Do 

diskusie sa zapojil aj Ing. Ďurovčík a Ing. Kokarda. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať  o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 27/2021 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní: 16 

Za: 16                                          Proti: 0                                   Zdržal sa: 0   

Návrh bol/nebol schválený. 

 

K bodu č. 6 

Aktualizácia Uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 479/2020 zo 

dňa 14. 12. 2020 s názvom: Zabezpečenie úverových zdrojov na financovanie vybraných 

investičných akcií vo výške 5 miliónov eur    
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Vyjadrenie:   Materiál prezentoval Ing. Martin Sokol – poverený riadením odboru financií.         

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Dlhý, Ing. Kočiš a Ing. Kokarda.  

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať  o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 28/2021 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 6 

Prítomní: 16 

Za: 16                                           Proti: 0                                   Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 7    

Finančné vysporiadanie investícií BONA FIDE, o. z.  

 

Vyjadrenie:   Materiál prezentovala JUDr. Ľubica Palková – právnik Odboru správy majetku. 

 

Diskusia: Ing. Kočiš sa opýtal, v čom je tento návrh iný oproti predošlému. Zaráža ho, že kraj 

chce pomôcť podnikateľovi, namiesto toho aby sme podporili naše kultúrne organizácie. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať  o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 29/2021 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 7 

Prítomní: 15 

Za: 12                                          Proti: 1                                    Zdržal sa:  2  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 8 

Uzatvorenie zmluvy o nájme nebytového priestoru pre účely Knižnice pri Kultúrnom 

centre Medzibodrožia a Použia v Kráľovskom Chlmci  

 

Vyjadrenie: Materiál prezentovala JUDr. Alexandra Čelková Ferencechová – referentka 

kultúry. 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať  o návrhu na uznesenie. 
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Uznesenie č. 30/2021 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 8 

Prítomní: 16 

Za: 16                                          Proti: 0                                   Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 9 

Dodatok č. 3 k Zásadám hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: JUDr. Marta Vargová - vedúca referátu hospodárenia s majetkom prezentovala 

materiál s názvom „Dodatok č. 3 k Zásadám hospodárenia s majetkom Košického 

samosprávneho kraja“ 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Filipko, že by bolo dobré v rámci uznesenia požiadať 

predsedu aby vydal úplné znenie Zásad hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho 

kraja, nakoľko sa jedná už o tretí dodatok. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať  o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 31/2021 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 9 

Prítomní: 16 

Za: 16                                          Proti: 0                                   Zdržal sa:  0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 10 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení 

Strednej odbornej školy techniky a služieb, SNP 607, Dobšiná      

    

Vyjadrenie: Materiál s názvom „Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického 

samosprávneho kraja o zriadení Strednej odbornej školy techniky a služieb, SNP 607, 

Dobšiná“ prezentovala Ing. Mária Kokardová – referentka odboru školstva. 

 

Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať  o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 32/2021 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 
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Hlasovanie č. 10 

Prítomní: 16 

Za: 16                                          Proti: 0                                   Zdržal sa:  0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 11 

Návrh na vyradenie zmarených investícií dlhodobého nehmotného a dlhodobého 

hmotného majetku Košického samosprávneho kraja            

 

Vyjadrenie:   Ing. Peter Harčarik – vedúci odboru projektov a investícií predstavil materiál. 

 

Diskusia: K návrhu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať  o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 33/2021 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého 

návrhu. 

 

Hlasovanie č. 11 

Prítomní: 17 

Za: 17                                          Proti: 0                                   Zdržal sa: 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 12                                             

Informácia o vyradení zmarených investícií z účtu dlhodobého nehmotného a 

dlhodobého hmotného majetku Košického samosprávneho kraja  

 

Vyjadrenie:   Materiál prezentoval Ing. Peter Harčarik – vedúci odboru projektov a investícií. 

 

Diskusia: K návrhu neboli žiadne pripomienky. 

 

Záver: Predseda komisie dal hlasovať  o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č.34/2021 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu. 

 

Hlasovanie č. 12 

Prítomní: 17 

Za: 17                                          Proti: 0                                   Zdržal sa: 0   

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 13 

Rôzne 

 

Diskusia: Predseda komisie sa zaujímal, či môžu poslanci KSK a členovia komisie parkovať 

v areáli Úradu KSK, komu slúži toto parkovisko, pretože mu nebolo umožnené na ňom 

zaparkovať. Ing. Gima prisľúbil, že tento dotaz preverí. 

 

K bodu č. 14 

Záver                                             

                                            

Predseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný a poďakoval 

prítomným za účasť 

 

 

 

 

 

 

 

.....................................................     ..................................................... 

    Ing. Martin Sokol               Ing. František Petro 

 tajomník komisie                 predseda komisie 


